
7 

 

”Att godkänna förslaget samt  

 

Att tillägga att det behövs en komplettering av svaret enligt nedan: 

 

Fler fartyg kan komma att börja använda LNG som bränsle under de närmaste åren. 

LNG är ett fossilt bränsle och i ärendet finns inte något skrivet om hur detta ska hanteras 

i framtiden. Med en fossilbränslefri organisation och stad 2050 kan LNG endast bli en 

parentes och det krävs en planering för hur LNG ska kunna hanteras under en 36-årig 

period av uppgång och nedtrappning som bränsle. Hur kan hamnen påverka sjöfarten när 

det gäller detta och andra bränslen för att uppnå ett fossilbränsleoberoende? I svaret på 

remissen bör detta kunna beröras. Det behövs också en mer djupgående utredning i 

frågan.” 

 

Anders Djerf, ej tjänstgörande suppleant, förklarade att om han tjänstgjort som ledamot 

skulle han ha biträtt yrkandet. 

 

Styrelsen beslöt, med avslag på Stefan Hanssons m.fl.:s yrkande, 

att 

 

att  

som svar på remissen åberopa upprättat tjänsteutlåtande. 

 

omedelbart justera ärendet. 

 

Stefan Hansson, Berit Kruse, Pontus Piazzolla och Vivianne Gunnarsson 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

§ 13  

Remiss om Utredning av bryggbad vid Kristinebergs och Hornsbergs 

Strand 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 18 februari 2014.  

 

Johan Castwall lämnade muntlig redovisning i ärendet. 

 

Styrelsen beslöt 

att som svar på remissen åberopa upprättat tjänsteutlåtande. 

§ 14  

Remiss Stadens energiarbete i egna fastigheter 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 18 februari 2014.  

 

Styrelsen beslöt 

att som svar på remissen åberopa upprättat tjänsteutlåtande. 

  


